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Prezenční listina 

Delegáti:   

  Prezident  Michal Halenka 

  Silicon Hill  Jakub Brož 

  PodOLee  Karel Jakubů 

  Buben  Ondrej Pisarčík 

  Masařka   

  Sincoolka   

  Orlík  Vitaliya Gusarova 

  Fakultní klub BION  Tomáš Pokorný 

  BEST   

  EFDRIVE  Petr Šatra 

  ESC  Pavel Průcha 

  Křesťanský klub  Marek Záveský 

  STOH  Alexandr Jegorov 

  IAESTE  Ondřej Barda 

  ISC  Aneta Burešová 

  AS ČVUT   

     

Hosté:   

  Ondřej Hába, Oldřich Štumbauer, Marie Hoťková, Pavel Nekrasov, Tomáš 
Kukrál, Václav Michalec, Michal Šimek, David Nejerál, Jozef Šebák, Jakub 
Cmíral, Jan Ševčík, Soňa Cicoňová, Tomáš Gura, Tomáš Suk, Saša Zejnilović,  
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  Lukáš Tájek, Vladimír Balhárek 

 

 

Poznámka – příchody delegátů 
Vitaliya Gusarova (19:20) 

Karel Jakubů (19:26) 

Marek Záveský (19:53) 
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Začátek zasedání 19:16  
 

Prezident Michal Halenka vítá všechny delegáty a hosty na zasedání parlamentu a 
zahajuje schůzi.  
 
 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán 
do konference parlamentu. 
 
Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle               
programu, který byl zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 

OHP: 9; 9:0:0 → Schváleno 

2 Schválení zápisu 
Schválení zápisu z 18. 5. 2015  (Sinkuleho kolej), který byl zaslán 18. 6. 2015 
zapracovány všechny připomínky. 
 
Usnesení: 

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 18. 5.                   
2015 ve formě, v jaké byl zaslán do konference parlamentu 18. 6.                       
2015. 

OHP: 9; 8:0:1 → Schváleno 

 
19:20 Dorazil delegát klubu Orlík Vitaliya Gusarova: > Počet osob s hlasovacím 
právem: 10 
 

3 Informace z klubů 
Silicon Hill: Byly prázdniny, máme se fajn. Rekonstrukce zdárněpokračuje.                   
Rektor chce odvolat ředitele SÚZ Příhodu, povolena stavba v grilcentru. 

ISC: Stmelování kolektivu, příprava na Orientation week. Příprava na příjezd                   
zahraničních studentů, kterých má přijet kolem 700. Integration party na kterou                     
jsou všichni zváni, rozjezd akcí, které se uskuteční v semestru. Hledaní dalších                     
buddy. 

IAESTE: Summer reception přes prázdniny, proběhla MALTA. Rozdávání               
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Průvodců Prváka. 

ČAJOVNA + STOH: Přes prázdniny zavřeno a omezený provoz, oba kluby                     
začínají s normálním provozem. Poděkování od STOH pro kluby‚ IAESTE a                     
EFDRIVE za možnost být a prezentovat se na seznamovacích akcích MALTA a                       
UZEL. 

ORLÍK: Rozbití kolejního vybavení ubytovanými prázdninovými studenty.             
Neaktivní představenstvo. Práce na novem webu. 

BUBEN: Pozvánka na Akci Prvák 5. 10. 2015. 

EFD: Organizace seznamováku UZEL. Došlo k diskuzi ohledně výhod být                 
součástí SU ČVUT, pomohlo vyjmenování toho, co dělá SU a kluby SU pro EFD a                             
zjištění, že SU ČVUT vděčí za mnohé. Poděkování jmenovitěTomáši Kukrálovi                     
(za systém zpracování plateb pro UZEL). Doporučení prezentovat výhody SU                   
ČVUT i v ostatních klubech. 

 

19:26 Dorazil delegát klubu PodOLee Karel Jakubů > Počet osob s                     
hlasovacím právem: 11 

 

ESC: Schůzky v rámci klubu, tvorba kalendáře akcí na semestr, vyjednávání                   
s externími společnostmi.  

BEST: Kurz, markettým, v listopadu chystáme soutěž EBEC. Zveme delegáty a                   
hledáme možnosti propagace v rámci SU ČVUT. 

BION: Rozbitý server a tím pádem nefunkční web, Tomáš Kukrál pomůže s                       
integrací IS KRISTIN, seznamovák FBMI. Pozvánka na Týden biomedicíny 5. –                     
8. 10 (spolupráce se STOH, Prvákpárty, filmový večer, koncert studentských                   
kapel). 

 

  

4 Info z Akademického Senátu 
 

Email od Standy Jeřábka: 
Schválení rozpočtu: 
Rozpočet nebyl schválen kvůli nejasnostem v rozpočtu CIIRCu. Senát požádal                   
o doplnění požadovaných údajů a to všemi nefakultními součástmi (aby to                     
nebyla šikana, ale pochybnosti panovaly jen u CIIRCu). Zároveň padla dohoda                     
na svolání mimořádného zasedáni kvůli rozpočtu o týden později. Po 2 spíše                       
formálních úpravách a zmenšení rozpočtu CIIRCu o 7 mil. korun byl rozpočet                       
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1.7. schválen. 
Schválení Organizačního řádu MÚVS: 
Pro nás (studenty) zásadní novinkou je existence zástupce studentů s                   
poradním hlasem v kolegiu ředitele. Tento zástupce je určován samotným                   
ředitelem, což je chápáno jako postačující varianta s tím, že při osvědčení                       
zástupce by v budoucnu mohl být volen. 
 
Projednávání Informační strategie ČVUT: 
Byla nám představena další verze Informační strategie, která bude určovat                   
priority a postupy užívané na ČVUT v oblasti IT. Dokument je velmi rozsáhlý,                         
což je ale správně a prý odpovídá obdobným dokumentům z průmyslové sféry.                       
Důležité je, že konečně vznikne návod pro VIC, který si už nebude sám pro                           
sebe "hledat práci" (jak to do teď podle některých zkušenějších senátorů                     
probíhalo). 
 
Informace rektora: 
Od nového ak. roku by měl na ČVUT fungovat nový systém pro sdílení                         
studijních materiálů. Zda budou dokumenty viditelné po přihlášení ČVUTím                 
účtem nebo zcela veřejně není jisté. Možná to bude nastavitelné autorem                     
materiálů. 
Situace kolem projektu Dejvice Center se komplikuje. VŠCHT přišlo s nabídkou                     
prodeje pozemků ovšem s ponecháním předkupního práva. Dle právníků ČVUT                   
může jít o snahu koupit pozemky od ČVUT zpět při prodeji dohodnutému                       
developerovi (firma "Klépierre) a poté prodat jinému developerovi za vyšší                   
cenu. 
 

5 FIO banka 
Halenka: Přechod na nové bankovní účty k FIO bance. Byl dán pokyn ke                       
zrušení starých účtů. Na novém účtu se pokyn musí autorizovat ten samý den,                         
kdy byl zadán a autorizován 1. osobou. Jedná se o nařízení z banky. Možnost                         
vyhledávat v platbách, u EFD a BEST došlo ke změnám práv na účtu. 

6 Aktuality z SÚZ 
Halenka: S ředitelem Příhodou bude rozvázán pracovní poměr.  

Brož: Proběhla schůzka s rektorem a odbory SÚZ.  

Halenka: Poslalo se několik otevřených dopisů. První dopis SÚZ – všichni                     
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vedoucí odborůSÚZ se postavili za ředitele Příhodu, jsou proti odvolání a                       
poukazuji na jeho skvělé výsledky. Druhý dopis od rektora – rektor oceňuje                       
práci Příhody a poukazuje na důvody výpovědi. Třetí dopis od prezidenta a                       
několika předsedů klubů SU ČVUT – vyjádřena podpora řediteli Příhodovi.  

Halenka: Je naplánovaná další schůzka s rektorem.  

 
  

7 Pozastavení klubu PodOLee 
Halenka: Dne 27. 5. 2015 byl pozastaven klub PodOLee a je ve správě                         
Centrály. Došlo ke jmenování Davida Nejerála správcem klubu, který je Centrále                     
nápomocen. 

KPOD je velký klub a velice rád bych slyšel názor parlamentu na nastalou                         
situaci. Rád bych sestavil souhrnný popis, jak pozastavení probíhá, a následně                     
pošlu infomail do konference představenstva nebo parlamentu. Rád bych                 
požádal parlament, aby se vyjádřil k možnému postupu při odpozastavení                 
klubu.  

Důvody pozastaveni:  viz. usnesení CEN 27. 5. 2015 

Spolupráce s představenstvem KPOD se zlepšuje. 

Nejerál: Je zde dost rozporuplných věcí. K nastínění situace: klub podOLee                   
rozhoduje o velkém objemu peněz a ve chvíli, kdy není vše správně, to může                           
kdokoliv rozporovat a napadnout. V extrémním případěse může jednat až o                     
zpronevěru. Proto je důležité, aby hlasovaní bylo jasné a nezpochybnitelné.                   
Jeden z největších problémůje se zápisy, CEN je má a řeší, jestli jsou OK.                           
Problém se ukázal např. u schválení rozpočtu. I kdyby bylo vyhlášení v pořádku                         
a byl v pořádku i předpis o členech představenstva. Tak hlasovaly osoby bez                       
členství v představenstvu. Marianna Gedrová nebyla členem představenstva, a               
přesto hlasovala. 

V klubu jinak běžný provoz, vetší část představenstva funguje. Po předsedovi                   
neustále chceme termíny společné schůzky ohledněpozastavení, ale předseda                 
nereaguje. Tvoří se předpisová základna. Probíhají pracovní schůzky, chtělo by,                   
aby byly vyhlašovány v souladu s předpisy: např. došlo k vyhlášení místa                     
schůzky 2 minuty před schůzí. 

 
19:53 Dorazil delegát Křesťanského klubu Marek Záveský > Počet osob s                     
hlasovacím právem: 12 

 
Halenka: Dotazy? Očekávám doporučení od parlamentu.  
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Brož: Podklady pro účetní byly dobré? 

Nejerál: Účetnictví bylo zpracováno dobře. Inventarizace zatím neproběhla.               
Upozorňuje, že čerpání rozpočtu, který nebyl regulérněschválený může být                   
právně napadnutelné. 

Brož: Na Strahově jsme také měli „dobu temna“. Doporučení k odvolání                   
představenstva, sepsání předpisůa nové volby z důvodu nenapadnutelnosti                 
řádného zvolení nebo odvolání členůpředstavenstva. CEN a jejich pomocníci by                     
měli kooperovat při inventarizaci. 

Halenka: Již jsme kooperovali s POD při počítání žetonů.  

Brož: Opět doporučuji odvolat představenstvo. 

Halenka: Ještě někdo se vyjádří? 

 

Šatra: Opravdu se nechce vyjádřit nikdo z Podolí? 

Jakubů: Chceme se vyjádřit. Dokumenty jsou poslané. To, že nevíme, kdo byl                       
v představenstvu, není pravda, víme to. Uznáváme chyby v předpisech. Člen                 
kontrolního výboru Tomáš Roubal potvrdil, že jsou v pořádku. Jsem rád, že                       
účetnictví je v pořádku a že jsou tam doklady na veškeré platby. Ano, někdy                         
jsem v dobré víře konal nesprávně. Ohledněproblému schůzky šel email o                     
čerpání. 

Nejerál: Několikrát jsme chtěli osobní schůzku s předsedou a CEN. 

Jakubů: Správce sítěPetr Beneš udělal chybu dle čerpání. Svolali jsem schůzku                       
pozastaveného představenstva pro nápravu. Omlouval si se.  

Nejeral: Investice se měly řešit na třístranné schůzce s CEN.  

Jakubů: Snažíme se fungovat, ale je to obtížné. Kvůli neproběhlé inventuře                     
není k dispozici zasedačka a PR místnost. Je to složité. I tak nějak fungujeme.                         
Probíhá nabydlování. Přinášíme peníze Centrále. Bylo odesláno hlášení o stavu                   
klubu? 

Halenka: Ano, bylo. 

Jakubů: Žádám o odeslání do představenstva POD. Odvody si řeší CEN. Při                       
předání žádám seznam k jakým platbám došlo od pozastavení, abychom mohli                   
přebrat účetnictví.  

Šatra: Může pozastavený klub nabírat členy? 

Záveský: Členy nepřijímá jen předseda. 
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Šebák: K spornému rozpočtu. Co bylo sporné? Byl rozpočet myšlen ve zlé víře?                       
Zpochybnění vzhledem k předpisu o postech je jasné. Ta schůze o předpisu                       
byla se členy KV. Měl upozornit KV.  

Jakubů: Při schůzi došlo k pozdnímu zaslání pozvánky. Všechny podklady byly                     
zaslány s předstihem. 

Nejerál: Zpochybnění lidí, kteří hlasovali. Správce kolejní skupiny hlasovala o                   
rozpočtu, přestože není členem představenstva a nemá hlasovací právo.                 
Správce hudebny z důvodu neplatného předpisu nebyl také členem               
představenstva. Nedá se říci, že je rozpočet proti klubu, ale byl schválen s                         
hrubým porušením předpisů a stanov.   

Šatra: Co dělá Správce kolejní skupiny? 

Jakubů: Správce hřišťSÚZ, správce grilu, … správce byl pověřen Petrem                     
Benešem. Nutno dohledat pověření.  

Jakubů: „Někdo“ to nahlásil a došlo ke zrušení.  

Brož: Ke zrušení nemuselo dojit úmyslně viz. Strahováček.  

Diskuze o možnostech FB.  

 

Záveský: OhledněKV. Kontrolní výbor by měl okamžitězvednout ruku, že se                       
mu něco nezdá? 

Šebák: Při tomhle by mělo dojit alespoň k náznakům. 

Brož: KV nemůže přejímat zodpovědnost klubu nebo orgánů. Reaguje na                   
podněty. To, že si přijde sednout na schůzi, neznamená, že KV podchytí                       
veškerou nelegální činnost. 

Šatra: KV by mel být informován předem, aby se mohl připravit. 

Brož: Vy si myslíte, že Vám KV nebo CEN hází klacky pod nohy? Nechci to                             
říkat, ale KV byl na zasedání SH celkem 6x. Byli jsme pod stejným dohledem.  

Halenka: Také jsem byl na zasedání jako předseda SIN, kde byl KV 4x. KV                           
k vám přicházel opakovaněproto, protože vám vždy dal doporučeni na kritické                     
chyby. Zapsáno ve zprávách o návštěvěKV a výroční zprávěPOD. Charakter                       
doporučení a jejich počet určitě ovlivnil, kolikrát tu KV byl.  

Jakubů: KV se vyjádřil v kontrolní zprávě. Ve výroční zprávě byla tato                     
doporučení vyřešena.  

8 Různé 
Jegorov: V hlášení o stavu klubu má být seznam členů, který je následně 
zaslán do veřejné konference. ID čísla našich členů jsou rodná čísla a není tedy 
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vhodné je posílat do veřejné konference.  

Halenka: Do konce kalendářního roku by se mela sejít legislativní skupina a 
legislativou by se měl zabývat i parlament. Vzhledem k povinným změnám 
řešíme změny stanov. Změny konzultujeme s právníkem. Pokud by se někdo 
chtěl podílet na předpisové základně bude v legislativní skupině vítán.   

Jegorov: Bylo by možné zaslání stanov? 

Halenka: Stanovy zašlu znovu do konference PAR. 

Zejnilović: Připomínky zasílejte do konference legislativní skupiny. 

 

Hába: Výroční zprávy evidujeme od všech klubů krom PodOLee. Hlášení o 
stavu klubu zasílejte do konference Centrály a výroční zprávy poslat do 
konference Parlamentu a ideálně je umístěte i na váš web. Výroční zpráva SU je 
hotova na 95% a výroční zpráva CEN je již dokončena. 

Dejvické koleje dostaly peníze do 4Kč fondu jako kompenzaci za 
kontaminovanou vodu. Celkem cca až 50 000 Kč pro každý dejvický klub  
Doporučuji co nejrychleji čerpat. 

Jeřábek: Pozvánka na zasedání AS ČVUT ve středu 23. 9. 2015 od 13:30 na 
rektorátu. Program pošlu do konference Parlamentu. Bude se řešit i situace 
kolem ředitele Příhody.  

Štumbauer Možnosti spolupráce s pivovarem Lobkowicz. Možnosti slevy 5+1 
sud zdarma nebo 17%. Dodávky piva pro akce a v případě zájmu i přeprodej 
levnějších sudů členům klubu. Benefit pro běžné členy SU ČVUT. Nutnost najít 
osobu, která by se o to starala. Nejspíš by byla potřeba ekonomická činnost. 
Doporučuji možnost 17% slevy, která by byla zaslána zpětně za čtvrtletí. 
Možnost 5+1 se nevyplatí při menším odběru, kdy například odebereme jen 3 
sudy.   

Přípravy na Ahoj Techniko! probíhají zdárně. 

Hoťková: Žij studentský život, vše ok. Novinkou je, že mimo kluby SU ČVUT 
bude přítomna i Studentská unie při FJFI, Tralalala, ŠTUK, Spolek posluchačů 
architektury, 3 kluby VŠCH, součásti ČVUT a Microsoft. O prázdninách proběhla 
schůzka PR jednotlivých klubů a další budou následovat. Projednávala se 
například SU wiki a spolupráce při půjčování věcí. 

Halenka: Proběhne schůzka starších administrátorů, Hokejová Bitva, výjezdní 
zasedání, vánoční večírek a ples. 

Jakubů: Příští zasedání parlamentu koliduje s Akcí Prvák na Podolí. Tímto vás 
na tuto akci zvu. Pokud mají kluby zájem něco prezentovat, ať nás kontaktují.  

Halenka: Příští zasedání parlamentu přesouváme na 19.10.2015. 
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Zápis ze zasedání parlamentu 

14. 9. 2015 19:00, 
Koleje Podolí 

  
 

Konec zasedání 20:37 
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